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1. Velkommen.

Opning av møtet v/styreleiar



2. Saker og forvaltning 
i 2022



Verneområdestyret 2020-2023

Jacob Nødset styreleiar Kinn

Irene Storøy nestleiar Bremanger

Janne 
Solheim

styre-
medlem

Gloppen

Åsmund 
Berthelsen

styre-
medlem

Vestland
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Enkeltsaker:

- Helikoptertransportar til Blåbrebu og 
Gjegnabu

- Bruk av drone ved Gjegnabu i 
samband med prosjektering av 
sikringsbu

- Søknadar om bruk av drone og 
helikopter i samband med innspeling
av tv-program



3. Nasjonalparkstatus



Blir Ålfotbreen 
nasjonalpark?
• Klima og miljødepartementet har 

foreslått Ålfotbreen som nasjonalpark.

• Statsforvaltaren i Vestland har fått i 
oppdrag å starte prosessen som kan
føre til at Ålfotbreen blir nasjonalpark.

• Det er eit vilkår at kommunane er 
positive.

• Nytt verneforslag med nye (?) grenser 
og ny forskrift.



Kor er vi i prosessen no?
• Statsforvaltaren har fleire slike 

verneprosessar på gang samstundes 
no.

• Har begynt på besøka til kommunane.
• Har vore i Bremanger og snakka om 

Hornelen, usikker på Ålfotbreen var 
tema der. 

• Ikkje besøkt dei andre kommunane
enno.

• Eit verneforslag vil verte lagt ut på 
offentleg høyring og det vil verte høve 
til å kome med fråsegn der. 



4. Gjennomførte tiltak i 
2021





Film/animasjon om korleis 
landskapet har blitt til



Stien til Blåbrebu



Parkering Grøndalen





5. Innspel til 
forvaltninga



Kommentarar til dei sakene og 
prioriteringane som er handsama og gjort 
i 2021?

Innspel som forvaltar og styre bør ta med 
seg i arbeidet framover?



6. Innspel til aktuelle 
tiltak i 2023



Tiltak og tiltaksmidlar i 2023

Som vanleg skal verneområdestyret sende søknad om tiltaksmidlar til Miljødirektoratet 
rundt nyttår. 

Søknaden er som ei «ønskeliste» der vi fører opp kva tiltak vi vil ha midlar til og kor 
mykje.

Utpå vinteren får vi svar på søknaden og tildeling. Dei to siste åra har vi fått 300.000 
kvart år. Summen er avhengig av statsbudsjettet og korleis posten der blir fordelt.
Vi får og ei tilbakemelding på kva av dei innmeldte tiltaka som vi kan bruke midlane
på. 
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Kva tiltak kan få midlar?

• Skjøtsel, tilrettelegging og 
informasjon

• Forankra i besøksstrategi, 
forvaltningsplan, 
skjøtselsplan, tiltaksplan



Aktuelle tiltak?
Forvaltning og styre har ikkje sett opp 
denne lista enno. Det skjer på siste 
møtet for året, i nov/des.

Vi tek i mot innspel fram mot det møtet.

Det er ein fordel om innspela er litt 
strukturert og planlagt.

Kva går tiltaket ut på?
Kven skal gjere det?
Korleis skal det gjerast?
Kva vil det koste? 



Rammeavtale for 
tenestekjøp
Forvaltninga har skrive rammeavtalar med 
Bygdeservice AS på Sandane og Gravdal Skog og 
Hageservice. Avtalane kjøp av tenester i samband 
med tiltak i og rundt verneområdet. 
Rammeavtalane kjem som eit resultat av ein
anbodskonkurranse og gjeld for 2+1 år.

Grunneigarar og brukarar kan gjerne vere klar over 
at vi har denne ressursen tilgjengeleg. Begge 
verksemdene har mykje utstyr og kompetanse, og 
kan bidra i arbeid som grunneigarar, grunneigarlag
eller forvaltninga ikkje har kapasitet eller utstyr til. 



Tiltak som styre og 
forvaltning har på blokka:

- Film/animasjon om breane og klima

- Halde infrastrukturen ved like



7. Ymse




